

WETA三体帆船（包括驾驶帆船培训费）

产品名称	WETA三体帆船（包括驾驶帆船培训费）
公司名称	青岛蔚蓝游艇有限公司
价格	.00/套
规格参数	产品类别:WETA
公司地址	中国 山东 青岛市 市南区济宁路31号
联系电话	86 532 82804888

产品详情

产品类别 WETA

performance

using latest technology the weta is fast. the boat will easily reach speeds of 15 knots. blow monohulls away with the speed of a multi.

性能

利用最新的技术,weta航速很快。船的速度将会很容易就达到15海里。

easy to rig

the weta can be rigged in less than 20 minutes with only 5 lines to control all 3 sails. the mast is so light that even kids can rig the weta and launch it effortlessly from the specially-designed beach trailer.

the weta在20分钟之内就可以被安装上，只有5跳线控制着3面帆。桅杆很轻，以至于小孩子都可以安装并且毫不费力的从沙滩拖车上拖下水。

well balanced and easy to helm on all points of sailing, the weta is a great boat to learn to sail with no boom to hit your head. take the jib off to de-power in strong winds or to let the kids sail on their own. once on the water just unfurl the screecher and blast the weta into the sunset.

良好的平衡性使得帆的各个点上易于掌舵。weta是一个学习帆船驾驶的最合适的船，不用担心有吊杆能打到头。在有强风里卸下前首三角帆，或者让小孩子自由随风航行。

safe and secure

the weta has an open cockpit that is safe and secure for kids learning to sail. sit with your feet in the cockpit and sail for hours on end in comfort, great for anyone less mobile. being a trimaran the weta is very stable with little risk of capsizing each trailer.

weta有开放的驾驶舱，使得孩子们安全可靠的学习驾驶帆船，坐在驾驶舱里，非常舒适连续航行几个小时，它适合任何人驾驶。作为一个三体帆船，weta有很强的平衡性。

versatile

sail the weta single-handed or in any combination of kids, teens and adults - the weta accommodates up to three adults easily. use various main, jib and screecher sail options to suit yourself and the conditions. the weta is a very exciting, versatile recreational yacht.

多用途的

weta适合单个人或者孩子组合，青少年组合或成年人组合，它可容纳多达三个成年人一起航行，用不同的主、副帆等来适应你的身体和状态。这是一个令人兴奋的,多用途的娱乐游艇。

weta非常有趣而且，易于运输。

specifications of the weta trimaran

length (loa)长度	4.4 m ~ 14.4 ft
beam – rigged宽度（展开后）	3.5 m ~ 11.5 ft
beam – on trailer宽度（在拖车上）	1.7 m ~ 5.6 ft
weight – main hull重量（船体）	60 kg ~ 132 lbs
weight – float w/ beam frame重量（梁架）	18 kg ~ 40 lbs
weight – rigged, total重量（总重）	approx. 100 kg ~ 220 lbs
sail area – main主帆面积	8.3 m ² ~ 89.4 ft ²
sail area – jib三角帆面积	3.2 m ² ~ 34.5 ft ²
sail area – gennaker不对称帆面积	8.0 m ² ~ 86.1 ft ²

materials

main hull / float hulls船体	fibreglass / foam玻璃钢，
beam frame梁架	carbon碳纤维
mast / prod桅杆	carbon碳纤维
rudder foil / centreboard船舵片	fibreglass玻璃钢

performance

top recorded speed最大速率	18 knots 18海里/小时
rigging time索具安装时间	~ 20 minutes 20分钟内
crew capacity最大承载量	200 kg ~ 440 lbs 200kg